
    

 

   

 Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   Mandag d. 20. juni 2022 kl. 17.00 – 20.00.  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Rikke 

Wohlleben, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Mette Christiansen 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Thomas Lundtofte og Rasmus 

Hansen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm/Lone Hansen 

 

Elevrepræsentanter: Johannes børneskole og Simon/Louise Ungeskolen 

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Robert Hessner og souschef 

Stine Riis. Eva Andersen, afdelingsleder. 

 

Fraværende:  Stine, Kasper, Louise, Line, Simon, Louise, Johannes,  

 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Robert 

Referent:   Kajta 

 

 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

165 Godkendelse af referat Godkendt. 

166 
Godkendelse af dagsorden og 

punkter til eventuelt 

Godkendt.  

Valgfag og skema, Ordblinde indsatser 

167 

Gennemgang af skemaer ved Eva Tirsdag og Torsdag er lange dage som inden 

corona.  

Nyt på 0. årgang: Læsevejledning i UUV med 

læsevejledere. Nyt på alle årgange er et ugentligt 

møde for årgangsteamet. Det bliver løst ved, at der 

kommer en faglærer ind og dækker.  



Vi fortsætter fredagssamling i indskolingen. 

Ringetiderne er lidt anderledes, der er 5 min. mere 

til spisepausen og 10 minutters pause kl. 14. 

Vi har fokus på parallellagte timer.  

Nysgerrighed på om børnene får spist deres frugt, 

hvis de skal tage det med ud.  

Der er flere fag på 3. årgang, så derfor mindre 

dansk. Vi har læsebånd på alle årgange.  

Der arbejdes hen imod at ungeskolen også skal 

have samling en gang om ugen.  

Nye begreber TLT= to lærere timer TVT= to voksen 

timer. Den ene N/T på 4. årgang bliver til 

teknologiforståelse.  

Der er prioriteret ikke at have lange dage om 

fredagen, på 5. årgang er det ikke lykkes. 5. årgang 

har haft højt prioriteret parallellagte timer.  

6. årgangs p-fags rul deles på tre hold pga. store 

klasser. 6.b har fået ekstra støtte i form af TLT.  

Første gang 8. årgang skal have januar eksamen i 

valgfagene. Valgfagstimerne bliver lavet til UUV 

efter eksamen.  

Er der taget højde for at kommende 8. årgang ikke 

har haft den del håndværk og design som de skulle 

i 7. klasse, I forhold til eksamen?   

Der er fokus på det og der kommer til at være dialog 

med kommende undervisere.  

9. årgangs valgfagstimer bliver en omlagt uge og 5 

torsdage. 

160 

Nyt fra skolen: 

Ledelsen: 

Medarbejderne: 

Elevrådet: 

Ledelsen:  

136 har søgt lærer stillingerne på skolen.  

Velfærdens fundament- processen er 
langsommelig. Vi har en vis usikkerhed på, om det 
bliver som “lovet”.  

Ukrainsk familie er flyttet ind i pedelboligen. 
Ukrainske børn fra Fønix bliver sendt ud til de skoler 
der har modtageklasser, vi slap for at bidrage med 
personale også i sommerpasning.  

Ros til nyhedsbrevet, dejligt overskueligt. 

 



Medarbejderne:  

Vores koncert med den nye SFO- sang var en 
succes.  Nerfgun legen i SFO har også været en 
succes. 

SFO skal have et møde om struktur til næste år. 
Evt. en dag hvor man er på egen årgang.  

3. årgang skal i tivoli med en pædagog og en 
tidligere pæd. studerende. 

Elevrådet: 

Igen deltagelse 

 

161 

Budget opdatering V/RH 

 

Vi har brugt mange penge på ferieafvikling samt på 
personale, der ikke er ansat mere. Det er primært 
vikarudgifter til at dække for de samme folk. 

 

162 

Overlevering til næste bestyrelse 

ved Jimmi. 

Årsplan og årshjul (hvornår vi skal være obs på 
hvornår tingene foregår). Fokus på opgaver der 
kræver mere end et bestyrelsesmøde.  

 

164 
Farvel til udgående medlemmer og 

sommerfrokost. 

Har afholdt frokost, tak for mad. Farvel og tak 

 

 
Eventuelt. 

Valgfag og skema: 

Vikardækning i madkundskab udfordrer? Vikarerne 
har ikke viden eller overblik over køkkenet eller de 
vare/mad der er.  

Robert undersøger hvordan det fungerer med vikar i 
madkundskab.  

Ordblinde: der arbejdes på ny strategi.  

 

 

 Kommende punkter.  

   



Kommende punkter: 

Møder skoleåret 2021 - 2022 

Dato Tidspunkt 

30.08 17 - 20 

12.10 17 - 20 

24.11 17 - 20 

27.01 17 - 20 

28.02 17 - 20 

29.03 17 - 20 

27.04 17 – 20 

19.05 17 – 20 

20.06 17-20 

  

  

 

 

Referat godkendt af:     

     

Formand Jimmi Højkilde  Næstformand Rikke 

Wohlleben 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt Mette 

Christiansen 

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Thomas 

Lundtofte 

 Suppleant Rasmus 

Hansen 

   

  

   

   

   

 
  

 



Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Kasper 

Winther 

  

  


